
8 maj 2019

Möte med Aktivitetsgrupperna 20190508

1. Anita Afzelius-Alm hälsar alla välkomna och önskar att vi ska ha ett bra 
möte med information om gruppernas aktiviteter och framtida ideér om 
vår verksamhet.

2. Genomgång av grupperna.

a) Aina Andersén redovisar vad varje grupp har att använda som en trivselpeng
i gruppen. Beräkningarna gjorda efter modell med 50:- per träff.

Boule 4800 kronor

Curling 1450 kronor

Bowling 1000 kronor

Kören 1100 kronor

Bridge 2400 kronor

Linedance 1300 kronor

Styrketräning 1750 kronor

Vattengympa 1000 kronor

b)Serveringsgruppen önskar att anmälningarna till månadsmötena sköts bättre.
Det går att anmäla sig när som helst under dygnet eftersom det går till en 
telefonsvarare.

c) Programkommittén informerar att vi även i år kan ha vår avslutning på 
planteringen. Resan med Kinnekullebanan är nästan fulltecknad. Resan till 
Nostalgimuseet finns platser kvar.

d) Sune Wallström ber oss att gå in på hemsidan och orientera oss vad som 
finns där. Sune informerar om att han köpt en hårddisk där vi kan lägga in 
sådant som vi vill spara till framtiden.

e) Boule har träning måndagar och onsdagar. De informerar om att de ihop 
med Valle kommer att ansvara för DM i boule den 3 Juni med 35-45 lag. 
Önskemål om nya t-shirts med vår nya logga för att användas när de är ute på 
tävlingar framförs och de återkommer med kostnad för dessa.

f) Valberedningen informerar om att de saknar en person i gruppen och ber om 
hjälp med påfyllning.



g) Hälsa och friskvård har varit på fritidsbanken med 10 personer, ett intressant
möte som kommer att göras igen. Här finns det mesta att låna helt gratis. Bra 
att veta när barnbarn kommer på besök och man behöver lite mer utrustning. 
Fritidsbanken är öppen måndag och torsdag kl:15-18.

h) Bowling har en timme på torsdagar mellan 15-16. Ganska få deltagare och 
man hoppas på fler intresserade.

i) Siv Bergqvist informerar att de har linedance på Viktoriagården på torsdagar 
med Sybil Hedene och Ann-Mari Bring som ledare. 

j) Värdarna vid våra månadsmöten är två varje gång och hälsar alla välkomna 
vilket de ser som en trevlig aktivitet.

k) Pressreferenterna har behov att få en medarbetare till.

l) Styrelsen har funderingar på om man kan skapa någon form av grupper,för 
sällskap till olika aktiviteter såsom idrott, musik, teater, friskvård m.m.

m) Margaretha Lundblad med i referensgruppen ??

n) Kerstin Nilsson är med i husrådet på Seniorkafèt. SPF har 2 medlemmar var 
5:e vecka måndag till fredag på seniorkafèt och behöver lite fler medhjälpare 
framöver.

I diskussionen framkommer att några tycker att de lägger ner mycket tid för 
föreningen och att de gärna också skulle vilja bli uppmärksammade med en 
trivselslant. 

Vi diskuterar möjlighet till sällskap till olika evenemang på spontanbasis. Svårt 
att hinna förmedla med våra vanliga kontaktmetoder.

            Vid pennan

            Lars Andersson.


